
                                                          PROTOKÓŁ NR XXXIV/2006

                                               Z XXXIV SESJI  RADY GMINY MICHAŁÓW

                                                       odbytej w dniu 21 kwietnia 2006 roku 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Michałowie 

Sesję rozpoczęto o godzinie 10-tej.

Ponadto w sesji udział biorą:

1. Wójt Gminy – Pan Stanisław Szewczyk
2. Zastępca Wójta – Pani Henryka Gietka Bębenek
3. Skarbnik Gminy – Pani Halina Głombińska
4. Doradca Prawny
5. Komendant Policji Powiatowej Komendy w Pińczowie.
6. Kierownik Posterunku Policji w Michałowie – Pan Krzysztof Bielecki 
7. Przedstawiciel Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Pińczowie.
8. Kierownik SZOZ Michałów
9. Księgowa SZOZ Michałów
10.Delegat Świętokrzyskiej Izby Rolniczej w Kielcach z terenu Gminy Michałów – Pan Stanisław 

Nowak.
11.Mieszkańcy wsi Węchadłów.
12.Sołtysi z terenu gminy Michałów

Ad.1 
Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział „WYSOKA RADO” otwieram 
zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie – przywitał wszystkich obecnych stwierdzając 
jednocześnie , że na stan 15 radnych w sesji bierze udział 13 radnych, a zatem Rada Gminy jest 
władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Gminy na sekretarza obrad wyznaczył Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
– Pana Artura Zycha.
 
Przewodniczący Rady Gminy informuje, że Panowie Radni otrzymali projekt porządku obrad 
dzisiejszej sesji , ale dla przypomnienia przedstawię.  

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu  z poprzedniej  sesji.
4. Informacja  Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej na temat bezpieczeństwa
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 Przeciwpożarowego Gminy Michałów
5. Informacja Komendanta Policji na temat porządku i bezpieczeństwa publicznego.
6. Informacja z działalności delegatów Świętokrzyskiej Izby Rolnej.
7. Informacja z działalności SZOZ w Michałowie za 2005 rok.
8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.
9. Sprawozdanie Wójta z :

- prac między sesjami
- z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Michałów na lata 1999-2010

10.Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.
11.Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2005 rok.
12.Sprawozdanie z wykonania bud zetu Gminy  Michałów za 2005 rok.

- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Michałów 
w wyniku rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu za 2005 rok.

13.Rozpatrzenie projektów uchwał:
- w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Michałów
- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 200rok 
- w sprawie określenia inkasenta i wynagrodzenia za inkaso w sołectwie Węchadłów
- w sprawie dopłaty do ceny wody dostarczanej  przez Związek Międzygminny „PONIDZIE”w 
   Kielcach dla mieszkańców gminy Michałów w roku 2006
- w sprawie likwidacji Samorządowego Przedszkola w Turze Dolnym
- w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na zadania inwestycyjne
   dotyczace wykonania dokumentacji projektowej  sieci wodociągowej wraz z przyłączami  i 
obiektami towarzyszącymi dla miejscowości : Góry-Bujnówka , Góry – Nowa , Sadkówka 
   Kołków, Tomaszów, Przecławka , Polichno, Węchadłow.
- w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na zadania inwestycyjne
   dotyczące modernizacji mostu na rzece Mierzawa w miejscowości Sędowice

14.Interpelacje i zapytania radnych .
15.Wolne wnioski i informacje.
16.Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad sesji , następnie zwraca się 
z zapytaniem  czy Radni wnoszą propozycje zmian porządku obrad sesji.
Radny Wleciał w imieniu Komisji Zdrowia Oświaty Kultury Bezpieczeństwa Publicznego 
Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego zgłasza wniosek formalny o zniesienie z porządku obrad 
dzisiejszej sesji punktu likwidacji Przedszkola w Turze Dolnym i przeniesienia na sesję następną.
w miesiącu maju.
Pan Zych rozwiązanie jest dobre , bo może sesja majowa rozwiąże problem pojawią sie środki
z MENN-u na 5 rocznik dzieci.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Komisji  poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 5 za 7 przeciw.

Radny Zych zgłasza wniosek wprowadzenia do porządku obrad sesji punktu przejęcia budynku 
OSP
wraz z działką w Turze Dolnym przez gminę zgodnie z podjętą uchwałą przez mieszkańców wsi 
Tur Dolny.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Zycha poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 za  3 wstrzymujące.

 Radny Zięba  zgłasza wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu uchylenie uchwały
w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Węchadłów .
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Dodam ,że budynek ten jest potrzebny mieszkańcom w celu odbycia zebrań jak również dla 
młodzieży która nie ma innego miejsca na świetlicę, dlatego proszę Radę Gminy o poważne 
potraktowanie mojej prośby , nakłady będą nieduże , a wieś będzie zadowolona.
Doradca prawny wyjaśnia , że sprawy zaszły już za daleko dlatego procedura będzie zawiła.
Ale wniosek złoszony można głosować , a jaki będzie tego skutek dalej zobaczymy.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Zięby poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za 2 wstrzymujące.
Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony porządek obrad sesji wraz z wniesionymi zmianami 
poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za.

Ad. 3

Przewodniczący Rady informuje , że przechodzimy do następnego punktu porządku obrad sesji 
przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Informuje , że protokół jest wyłożony do wglądu
na sali obrad , a także dostępny w biurze rady.
Czy są uwagi do protokołu .
Radny Banaszek nie otrzymałem protokołu więc nie wiem nad czym głosować.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod  głosowanie protokół z poprzedniej sesji.
W wyniku głosowania  10 było za 1 przeciw, 2 wstrzymujące.

Ad. 4.

Przewodniczący Rady Gminy prosi przedstawiciela Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w 
Pińczowie o przedstawienie informacji na temat bezpieczeństwa przeciwpożarowego Gminy 
Michałów w 2005 roku.
Pan Wleciał przedstawia informację.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.
Przewodniczący Rady Gminy prosi o dyskusję .
Radny Ziółkowski w jakich wielkościach przekazały gminy ościenne środki finansowe na 
instalację telefonu ratunkowego 112.
Pan Wleciał odpowiedział , że w różnych kwotach np. Kije  5 tys., Działoszyce 5 tys., Pińczów
8 tys. Złota nie dofinansowała.
Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przedstawioną informację.

Ad.5.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Komendanta Policji w Pińczowie o przedstawienie informacji 
na temat porządku bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Michałów w 2005 roku.
Komendant Policji w Pińczowie podziękował za zaproszenie na sesję jednocześnie informuję , że 
informację w powyższym temacie przedstawi Aspirant Posternku Policji w Michałowie na większą 
znajomość zagadnień na swoim terenie działania.
Pan Bielecki Krzysztof – aspirant Posterunku Poilicji w Michałowie przedstawia informację .
Informacja stanowi załącznik do protokołu.
Przewodniczący Rady Gminy prosi o dyskusje w temacie .
Radny Klamiński – muszę powiedzieć że jest poprawa przy zaorywaniu pasa drogowego , ale 
prośba ,aby w dalszym ciągu przestrzegać.
Radny Janus mam pytanie ile skradzionych przedmiotów Policja odnajduje, i prośba aby ludzi nie 
zastraszać bo taki przypadek miał miejsce w Sędowicach ,policja powiedziała , że jeżeli wskaże 
osobę która ukrasdła to bedzie postepowanie.
Radny Tyburczyk czy ustawiając ogrodzenie przy swojej poseji  obowiązują przepisy jaka musi być
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zachowana odległość od drogi.
Komendant Policji zwraca sie do Pana Janusa , aby podał osobę poszkodowaną w celu wyjaśnienia 
tej sprawy bo jest niemożliwością , aby służby policyjne mogły w ten sposób postąpić .
Następna sprawa to zachowanie odległości przy ogrodzeniu działki należy  poinformować Zarządcę 
drogi o  zaistniałej sytuacji.
Po wyczerpującej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Komendantowi i 
Kierownikowi Policji za udział w obradach i informację.

Ad. 6.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji jest 
informacja z działalności delegatów Świętokrzyskiej Izby Rolniczej /informacja stanowi załącznik 
do protokołu/
Radny Tyburczyk chcę powiedzieć , że wy jako przedstawiciele Izb Rolniczych powinniście służyć 
pomocą i radą rolnikom pomagać dlatego  muszę powiedzieć , że przez 4 lata nic Panowie jako 
przedstawiciele nie zrobili.
Radny Koziara nie zgodzę się z krytyką, rodzi się pytanie co ci Panowie mogą nam konkretnego 
powiedzieć albo pomóc przecież Izby Rolnicze są to twory , które przejadają nasze pieniądze tylko 
na nas żerują.
Radny Klamiński  Izby  Rolnicze to jest ciało , które ma doradzać , muszę powiedzieć bardzo 
dobrze to co mówi delegat Pan Nowak  że taka jednostka powstaje w Pińczowie. Chciałbym 
wiedzieć ile spotkań i czy wogóle były takie spotkania z rolnikami z naszej gminy jaki jest 
stosunek Świętokrzyskiej Izby Rolnej do zboża genetycznie modyfikowanego.
Radny Zięba to Pan powinien nam na bieżąco przekazywać informacje do Izby Rolniczej.
Pan Nowak odpowiada , że tak jak mówią Panowie jest to ciało doradcze, spotkania z rolnikami
się odbyły ,ale żadnych innych efektów dodatnich.
Radny Ziółkowski musimy sobie zdawać sprawę , że Izba Rolnicza nie daje żadnych uprawnień
naszym delegatom wystarczy tylko wziąść ustawę.
Sołtys wsi Tur Górny dlatego pytam sie po co ci Panowie są , aby wypłacić im dietę i pogadają 3 
godziny i sprawa załatwiona.
Radny Tyburczyk chcę powiedzieć , że chociaż jest to jak Panowie mówicie twór to jednak trzeba
zmobilizować tych , którzy będą obsługiwać rejony , aby służyły pomocą rolnikom.
Pan Nowak wszystkie te uwagi będą przekazane w województwie.
Doradca prawny wyjaśnia jeżeli twór ten jest to  zmobilizować tego pracownika , który będzie 
obsługiwał , aby pomógł rolnikom w tworzeniu czy to grup producenckich czy innych metod 
skutecznych w rolnictwie.
Przewodniczacy Rady Gminy podziękował za informację i udział w obradach sesji 
Przedstawicielowi  Izby Rolniczej.
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza przerwę.
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrday sesji.

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady Gminy prosi Panią Doktor - Kierownik SZOZ Michałów o przedstawienie 
informacji z działalności SZOZ  Michałów za 2005 rok./informacja stanowi załącznik do protokołu/
Ja ogólnie przedstawię sytuację w służbie zdrowia natomiast Pani Księgowa przedstawi sprawy 
finansowe. Na dzień dzisiejszy w ośrodku zdrowia w Michałowie nie zmieniła się liczba osób 
zatrudnionych , personel został przeszkolony.
Pani Kierownik informuje , że sytuacja w służbie zdrowia na terenie gminy Michałów uległa 
znacznej poprawie , ale mamy bardzo dużo do zrobnienia np. dach w Górach wymaga remontu , 
również w Michałowie na pozostałej części , wymiana okien w Michałowie  Górach i Sędowicach,
na dzień dzisiejszy zapewniona jest opieka całodobowa, przeprowadzamy badania specjalistyczne, 
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zabiegi. 
Wykonujemy szczepienia przeciw grypie i żółtaczce. 
Opieką medyczną objęte są również wszystkie dzieci uczęszczające do szkoły .Wykonaliśmy 
badania oraz  profilaktykę zakupiliśmy szczoteczki i pastę do zębów oraz kubeczki w celu 
położenia warstwy ochronnej na uzębieniu
Zakupiliśmy komputer z własnych środków, otrzymaliśmy aparat EKG od Stadniny Koni.
Ważna sprawą była wymiana niektórych rur , które powodowały awarie, nie robimy  tego w całości 
tylko częściowo. 
Sprawy o których ja teraz mówie  były dyskutowane na posiedzeniach komisji.
Radny Klamiński ja mam pytanie odnośnie szczepionek które świadczycie czyli odpłatność.
Pani Kierownik odpowiada , że za szczepionki pobieramy opłatę.  
Pani Księgowa przedstawia sprawozdanie finansowe z działalności SZOZ Michałów za 2005 rok.
/informacja stanowi załącznik do protokołu/
Radny Ziółkowski kolejny raz jesteśmy traktowani nie poważnie, jak może być sprawozdanie 
przedstawione w kwietniu z datą lutego.
Pani Doktor odpowiada , że przecież jest to sprawozdanie za 2005 rok  było dyskutowane na 
posiedzeniach komisji .
Radny Ziółkowski przecież powinniśmy otrzymać przeanalizować i dopiero dyskutować.

Radny Banaszek przecież był zaciągany kredyt i w tym sprawozdaniu nic nie ma na co było wydane 
ile pozostało do spłacenia my w tym sprawozdaniu nie mamy nic, przecież należy wyjaśnić , gdzie 
te środki zostały skierowane.
Pani Księgowa odpowiada przecież ja mam opinię Rady Społecznej ,oraz było omawiane  na 
posiedzeniach Komisji. 
Pani Doktor przecież był Pan na posiedzeniu Komisji i nic Pan nie wnosił dzisiaj ma Pan uwagi, 
przecież tych pieniędzy nikt nie zabrał, reakcja obecnie niektórych radnych jest bardzo dziwna , 
przecież panie pracują i nie wymagają , ale wydaje mi się , że Panowie nie chcą tego słyszeć.
Radny Ziółkowski dlaczego nie chcecie tego Państwo napisać w sprawozdaniu.
Ja się domagam tego bo muszę wiedzieć na czym stoi.
Pani Doktor powtarzam było to na komisji i Pan Banaszek zadawał pytania.
Radny Tyburczyk ja uważam , że Pani Kierownik należy się szacunek za to co robi, przecież było 
tyle długu wzięliśmy kredyt i spłacamy.
Radny Klamiński ja widzę , że wkrada się tu nieporozumienie , dlatego prośba , aby to rozpisać. 
Czy płatne usługi ujęte  są w sprawozdaniu bo nie może tak być , aby pieniądze te zatajano.
Pani Doktor proszę sprawdzić ,wszystko jest rozliczone.
Radny Klamiński ja sie z tym zgadzam , ale zakupione szczepionkiki winny być również wykazane.
Pani Doktor jeżeli ktoś przyjdzie i poprosi o wykonanie  takiej szczepionki to ja to robię.
Radny Ziółkowski ile kosztują wizyty domowe.
Pani Doktor proszę wskazać nazwisko konkretnie od kogo pobierane są opłaty.
Radny Koziara jest przecież proste , wykazać wszystko wyrażnie w sprawozdaniu i nie będzie 
problemu np. wykazać dochody z czynszu , ile przeznaczamy na remonty bieżące.
Te środki wykazane na plusie w tym sprawozdaniu trzeba zagospodarować.
Pani Doktor środki które były przeznaczone w budżecie dla SZOZ – zostały wkorzystane. Środki , 
które wpływają  z NFZ są na leczenie pacjentów a nie na remont.
Odnośnie wymiany okien czy kanalizacji to przecież musi być decyzja , bo z tym wiążą si  środki.
 Była Komisja Rewizyjna we wszystkich ośrodkach i sprawdzała.
Dlatego powiem , że nie rozumie ,  że panowie mają takie zdanie , dlaczego ta spraw wywołuje 
takie oburzenie , jeżeli nie ma długów to co jeszcze chcieć.
Pracujemy i wspólnie z personelem podchodzimy do spraw bo przecież kredyt został zaciągnięty i 
z pełnym szacunkiem się rozliczamy.
Radny Koziara tu nikt nie mówi , że są tu nadużycia ze zła gospodarka finansowa , tylko nie ma
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jasno przedstawione ile gdzie i na co poszło środków, przecież nikt nie ma nic do Pani Doktor.
Powtarzam , jeżeli nie ma jasności to i nie ma woli przekazania środków.
Radny Ziółkowski chciałbym wiedzieć co zrobiono w ramach czynszu jaki jest pobierany, ale  żeby 
było napisane w sprawozdaniu.
Radny Klamiński nie rozumię przecież Rada Gminy przeznaczyła środki  na remont ośrodka 
Zdrowia  w Sędowicach bo to było dawno.
Pani Doktor powiedziała , że wie o tych środkach , ele jest to sptrawozdanie za 2005 rok.
Radny Klamiński obowiązkiem księgowej jest wykazanie wszystkich kwot i wszystkiego co się 
robi.
Jeżeli trzeba zadać dodatkowo zastrzyk to trzeba dać , ale trzeba pokazać w sprawozdaniu.
Już wcześniej były kłopoty.
Wójt mam pytanie do księgowej bo jestem zaskoczony, jeszcze raz pytam czy 40 tys. ma Pani na 
koncie, 
Jeżeli Pani mówi , że jest nadwyżka to pieniądz ewinny być na koncie. Natomiast jeżeli nie ma  , to 
nie ma nadwyżki. W związku z niniejszą sytuacją zarządzam kontrolę SZOZ.
Radny Klamiński przecież widać te nieścisłości.
Radny Ziółkowski wniosek prosty , ze nie ma tych środków w sprawozdaniu.
Radny Ziółkowski co mam powiedzieć ludziom.
Radny Koziara jak ma powiedzieć z czym wyjść  do ludzi.
Pani Księgowa głosowaliście kredyt 
Doradca  wyjaśnia , że Publiczne Zakłady występują o zwrot kosztów z tytułu ustawy 203 można 
się procesować ze skutkiem pozytywnym.
Przewodniczący Rady Gminy powiedział , że zgodnie z zapewnieniem Pana Wójta kontrola 
zostanie przeprowadzona w najbliższym czasie.
Przewodniczący Rady podziękował Pani Doktor za udział w sesji.

Ad.8.

Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest informacja Przewodniczącego Rady Gminy o 
działaniach podejmowanych między sesjami.
Przewodniczący Rady Gminy informuje :
– brałem udział w zebraniu w Michałowie
– udział w posiedzeniu Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów

Przewodniczący Rady Gminy ogłasza przerwę .
Po przerwie wznawia obrady sesji.
Przewodniczący Rady Gminy zgłasza wniosek formalny o zrealizowanie w dniu dzisiejszym 
podczas obrad sesji poniżej podane punkty , natomiast pozostałe nie podjęte w dniu dzisiejszym 
przenieść na sesję następną w miesiącu maju jako nowa sesja. 
-w porządku obrad dzisiejszej sesji pozostawić pkt 9 sprawozdanie Wójta z prac między sesjami 
bez sprawozdania z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Michałów na lata 1999-2010 ,
-    pkt 11 sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywanie 
Problemów Alkoholowych  na 2005 rok”
-    sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Michałów za 2005 rok- rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Michałów w wyniku rozpatrzenia 
sprawozdania z wykonania budżetu za 2005 r 
-    z punktu 13  projekt uchwały w sprawie określenia inkasenta i wynagrodzenia za inkaso w 
sołectwie  Węchadłów , jednocześnie projekt tej uchwały przyjąć w pierwszej kolejności ze 
względu na obecność Pani Doroty Bartosik – która będzie inkasentem.

Jednocześnie Przewodniczący Rady Gminy informuje , że na sesji następnej będą rozpatrzone 
następujące punkty porządku obrad sesji :
– sprawozdanie z realizacji strategii Rozwoju Gminy Michałów na lata 1999-2010
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– w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Michałów 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  na 2006 rok

– w sprawie  dopłaty do ceny wody dostarczanej przez Związek Międzygminny „PONIDZIE”
w Kielcach  dla mieszkańców  gminy Michałów w roku 2006

– w sprawie likwidacji Samorządowego Przedszkola w Turze Dolnym
– w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na zadania inwestycyjne

 dotyczące wykonania dokumentacji projektowej sieci wodociągowej wraz z przyłączami i 
obiektami towarzyszącymi  dla miejscowości  :Góry -Bujnówka, Góry -Nowa Wieś, 
Sadkówka, Kołków, Tomaszów ,Przecławka , Polichno, Węchadłów

– w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na zadania inwestycyjne
dotyczące modernizacji mostu na rzece Mierzawa  w miejscowości Sędowice

–  w sprawie nieodpłatnego przejęcia na  rzecz Gminy Michałów nieruchomości zabudowanej 
 stanowiącej własność OSP w Turze Dolnym

– w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/99/2004 Rady Gminy  Michałów z dnia 18 marca 2004 
roku w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej położonej w miejscowości Węchadłów

Przewodniczący Rady Gminy wniosek formalny poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 8 było za.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że zgodnie  ze zgłoszonym wnioskiem formalnym 
przystępujemy do punktu rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia inkasenta i 
wynagrodzenia za inkaso w sołectwie Węchadłów.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie-  opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie określenia inkasenta i wynagrodzenia za 
inkaso w sołectwie Węchadłów.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 8 było za.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Wójta Gminy o przedstawienie sprawozdania z prac między 
sesjami.
Wójt Gminy przedstawia :
– uczestniczyłem w spotkaniu w Centrum Zarządzania Kryzysowego w sprawie ptasiej grypy i

powodzi
– wodociągowanie na terenie gminy przebiega zgodnie z planem
– uczestniczyłem w zebraniach wiejskich i strażackich
– istnieje możliwość potencjonalnej instalacji sieci bezprzewodowej usług teleinformatycznych
– byłem z księdzem proboszczem parafii Michałów w Warszawie w celu zwrotu gruntów 

dla parafii ,a zajetych pod budownictwo
– odbyło się spotkanie w sprawie zorganizowania zawodów strażackich i ustalono , że odbędą 

się we Wrocieryżu
– informuję również , że w roku bieżącym odbędą się obchody 80-lecia straży w Sędowicach
 Powiem jeszcze , że najważniejszą sprawą na dzień dzisiejszy na terenie naszej gminy jest 
wodociągowanie , którego realizacja przebiega zgodnie z harmonogramem robót .
Jest tylko mały problem na działce Nr 387  Zagajów  ma być budowana magistrala wodociągowa 
zasilająca miejscowości Zagajów , Zagajówek ,Michałów .Właścicielka tej działki nie wyraża 
zgody na wejście na działkę , gdzie wcześniej wyraziła zgodę.
Również informuję Państwa , że na terenie naszej gminy są wykopaliska archeologiczne , 
dotyczy to miejscowości Wrocieryż , Sędowice nad czym czuwa nadzór archeologiczny, mówię 
o tym , gdyż związane jest to z wodociągowaniem.
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Informacja Wójta została przyjęta.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Panią Skarbnik o przedstawienie sprawozdania z realizacji 
„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych”.
  za 2005 rok
Skarbnik Gminy przedstawia sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2005 rok.”
Sprawozdanie zostało przyjęte.
Kolejnym punktem dzisiejszych obrad sesji jest rozpatrzenie sprawozdania Wójt Gminy z 
wykonania budżetu  za 2005 rok oraz projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy w wyniku rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy  za 
2005 rok.
Proszę Pania Skarbnik o odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 
2005 rok.
Pani Skarbnik Gminy odczytuje uchwałę Skłądu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Kielcach .
Przewodniczący Rady Gminy pyta czy Państwo radni mają pytania dotyczące otrzymanego 
wcześniej sprawozdania Wójta z wykonania budżetu gminy.
    
Radny Klamiński na posiedzenuiu Komisji Rewizyjnej udzielono absolutorium Wójtowi Gminy 
, ale byłbym bardziej usatysfakcjonowany , gdyby wnioski były załatwione w terminie.
Wójt Gminy odpowiada , że wnioski złożono w 2004 roku w terminie my zostaliśmy 
zakwalifikowani , ale nie mieliśmy podpisanej umowy przez Wojewodę dopiero w grudniu.
Przyczyny były zewnętrzne.
Przewodniczący Rady Gminy  prosi Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 
wniosku Komisji w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu 
za 2005 rok.
Przewodnicząca Komisji odczytała wniosek Komisji.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Pania Skarbnik o odczytanie uchwały Składu Orzekającego 
RIO zawierającą opinię  dotyczącą wniosku Komisji Rewizyjnej  w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy absolutorium z wykonania budżetu za 2005 rok.
 Pani Skarbnik odczytuje  uchwałę Składu Orzekającego RIO.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy w wyniku rozpatrzenia sprawozdania  z wykonania 
budżetu  za 2005 rok.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy w wyniku rozpatrzenia  sprawozdania z wykonania budżetu za 
2005 rok.
W wyniku głosowania 9 było za.

ABSOLUTORIUM WÓJTOWI GMINY MICHAŁÓW ZOSTAŁO UDZIELONE. 
   

Wobec wyczerpania się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy powiedział 
zamykam zwyczajną sesje Rady Gminy dziękując wszystkim za udział.
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